
Z á p i s n i c a 

 
 

zo zasadnutia komisie zdravotníctva a sociálnych vecí pri MZ vo Fiľakove,  

zo dňa 12.1.2023 v Dennom stacionári n.o. Nezábudka. 

 

 

Prítomní :   podľa prezenčnej listiny 

 

Program:   1.  Otvorenie 

                    2.  Predstavenie novej riaditeľky n.o. Nezábudka a jej plány 

                         v riadení domova a denného stacionára  

                    3.  Plán práce komisie na 1.polrok 2023 

                    4.  Rôzne   

                    5.  Záver 

 

 

K bodu č.1 a 2:  

Zasadnutie komisie otvorila a členov komisie a novú riaditeľku n.o. 

Nezábudka Mgr. Veroniku Rusnákovú privítala predsedkyňa komisie 

Mgr.Teréz Zupko. Na zasadnutí v priestoroch DSS alebo denného stacionára 

sme sa dohodli ešte na decembrovom zasadnutí, v snahe napomôcť rozbehu 

novej sociálnej služby a predstaviť novú riaditeľku aj verejnosti, komisia 

zasadala po dohode s Mgr. Rusnákovou práve v priestoroch stacionára 

a prítomná bola aj kamera mestskej televízie. Príspevok bol vysielaný 

v druhej polovice januára, rozhovor s novou riaditeľkou bude uverejnený aj 

v mestských novinách – vo februárom vydaní. Nová riaditeľka v krátkosti 

predstavila svoj pracovný životopis, v Nezábudke fyzicky pracuje už cca 12 

rokov, najprv na čiastočný, potom už na plný úväzok ako ekonómka. Po 

úspešnom konkurze v decembri, nastúpila do novej funkcie od 1.januára. 

Situáciu v Nezábudke pozná, vie kde sú aké problémy, veľké plány 

rekonštrukcií alebo rozširovania služieb v tomto roku nemá, treba sa najprv 

vysporiadať so zvýšenými výdavkami za energie a na prevádzku zariadenia, 

rozbehnúť naplno poskytovanie sociálnej služby v stacionári, ešte stále je 

tam len jeden klient, ak sa bude dať v druhom polroku (resp. na budúci rok) 

možno menšie rekonštrukcie kuchyne a postupne aj balkónov na izbách 

klientov. Ak sa podarí pripraviť nejaký letáčik s ponukou služby Denného 

stacionára, podporíme jej propagáciu osobnou účasťou – roznos k lekárom, 

do inštitúcií a iné verejnosti dostupné miesta. 

 

 

 



K bodu č.3: 

V pláne práce na 1.polrok sa členovia komisie dohodli zamerať ešte jedno 

stretnutie s dôchodcami (MsO JDS, KD) podľa potreby/dohody cca v mesiaci 

apríl alebo máj (oslavy 1.mája?), ostatné zasadnutia prispôsobíme 

aktuálnym témam v našej oblasti. V marci sa budeme zaoberať témou 

autizmu -  lebo 2.apríla je Svetový deň povedomia o autizme a bolo by dobré 

pripomenúť to aj širokej verejnosti. Pokúsime sa zabezpečiť nejaké letáčiky, 

alebo modré stužky, besedu s odborníkmi, resp. na najbližšom stretnutí sa 

dohodneme akou formou sa zapoja členovia komisie. 

Členovia komisie navrhli, aby tento deň podporilo aj samotné mesto 

Fiľakovo, napr. modrým osvetlením hradu, či budovy radnice.  

 

K bodu č.4 a 5: 

Žiadne iné návrhy zo sociálnej alebo zdravotnej oblasti do zápisnice členovia 

komisie nemali. Po vyčerpaní programu stretnutia predsedkyňa zasadnutie 

komisie ukončila. 

 

 

 

 

                                                                                   Mgr.Teréz Zupko, v.r. 

                                                                                   predsedkyňa  komisie 

 

 

 
Zapísala:  

Iveta Cíferová  

tajomníčka komisie 

 
 

 


